
Zápis 9/2023 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

25. 9. 2023 od 15:15 hodin  

 

 

Přítomni:  Zemanová Hana, Ing. Prachař Vojtěch, Břeňová Petra, Gubiš Jindřich, Šulák 

Matěj, Adamka Marek, Ing. Vinklátová Květa, Mgr. Jägerová Klára 

  Quallizová Milena, Procházková Lenka, Mgr. Balášová Renata 

Omluveni:  

Hosté:  PhDr. Mgr. Langr Ivan, Ph.D., Ing. arch. Ing. Jiří Janďourek Ing. arch. Zuzana 

Koňasová 

Tajemnice: Bc. Adéla Bartošová 

 

 

Program: 

 

1. Úvod 

Předsedkyně výboru Hana Zemanová přivítala přítomné a zahájila 8. jednání Výboru 

pro kulturu a cestovní ruch. Výbor se sešel v počtu 11 členů a byl prohlášen za 

usnášeníschopný. Program byl schválen všemi přítomnými členy. Ověřovatelem zápisu byla 

zvolena Petra Břeňová, zapisovatelem Adéla Bartošová. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

11 11 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály do ZM z oblasti kultury a cestovního ruchu 

Bod 24 - Fond kultury a cestovního ruchu – snížení celkových způsobilých výdajů projektu 

Melodia 2023 – Týden Romů 

Ivan Langr krátce seznámil členy výboru s žádostí o snížení celkových způsobilých výdajů 

projektu "Melodia 2023 –Týden Romů" spolku Comunités, z. s., v rámci poskytnuté dotace z 

Fondu kultury a cestovního ruchu.  

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

11 11 0 0 0 PŘIJATO 

 



Bod 25 - Poskytnutí  dotace  na  zajištění  provozu  poboček  Krajské  vědecké  knihovny  v  

Liberci  a  nákup knihovního fondu  

Ivan Langr seznámil s projektem. Uvedl, že se jedná o dotaci, která je již poskytována několik 

let. Částka byla navýšena v tomto roce na 4 300 000 Kč a bude rozdělena na provoz poboček 

KVK a nákup knihovního fondu.  

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

11 11 0 0 0 PŘIJATO 

 

3. Ing. arch. Zuzana Koňasová - informace Fondu pro obnovu MPZ a MZIP 

Zuzana Koňasová představila členům výboru informace týkající se Fondu pro obnovu MPZ a 

MZIP, dále uvedla, že KAM do budoucna navrhuje zvýšit hodnotící kritéria z pěti bodů na deset 

bodů.  Květa Vinklátová se k návrhu přiklonila a zároveň navrhla prodloužit dobu realizace.  

Bylo diskutováno stanovisko RM, se kterým Výbor pro kulturu a cestovní ruch neztotožnil. 

Členové výboru nesouhlasili s vyřazením čtyř žádostí a ponížením finanční výše pro konkrétní 

tři žádosti. Členové výboru požadovali úpravu usnesení překládaného materiálu.   

Výbor pro kulturu a cestovní ruch souhlasil s předkládaným materiálem pouze v původním 

znění schváleném per rollam (ze dne 8. 9. 2023) dle přílohy č. 1 a 2. 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

11 9 0 2 0 PŘIJATO 

 
 
4. Různé  
 
 
Členové výboru otevřeli diskuzi ohledně podoby adventních trhů na náměstí Dr. E. Beneše pro 

letošní rok a na další setkání výboru zvou Ing. Ondřeje Červinku z firmy Elset, který adventní 

trhy zajišťuje. 

Jindřich Gubiš apeluje na Ivana Langra, aby napsal znovu email odboru životního prostředí, 

oddělení památkové péče o neodkladnou reakci na umístění stánku se zmrzlinou 

v památkovém objektu Brouk a Babka. 



Ivan Langr se členy výboru prodiskutoval vyhlášení Fondu kultury a cestovního ruchu pro rok 

2024 již během letošního prosince. Dále představil plán víceletých smluv a během příštího 

zasedání výboru by rád toto téma ještě více rozvinul.  

Další schůze VKCR se koná v pondělí 23. 10. 2023 od 15:15 hod v zasedací místnosti č. 202. 

 

 

Zapsala: Bc. Adéla Bartošová       Hana Zemanová 

zapisovatelka       předsedkyně 

 

 

 

        Petra Břeňová 

        ověřovatelka zápisu  


